
 

 

 
Muut asiat 
 
Kunnanhallitus 14.10.2024 § 326  
    

 
 
Jäsen Anneli Granström tiedusteli, olisiko kunnanhallituksen syytä vierailla 
Upinniemessä. 
Todettiin, että pyritään pitämään kunnanhallituksen kokous Upinniemessä 
esim. helmikuussa 2025. 
 

 


